

TABLE OF CONTENTS

目 录

絮凝法去除玉米淀粉废水 COD 条件的研究

Study on the Condition of COD Removal from Corn Starch Wastewater by Flocculation

周继柱, 冯春晖, 王国瑞, 沈天暉, 马凯, 张志平 53

污水处理厂中聚磷微生物 *Tetrasphaera* 和 *Accumulibacter* 的相对丰度及影响因素

Relative Abundance of *Tetrasphaera* and *Accumulibacter* and Its Influencing Factors in Waste Water Treatment Plants

孙月, 吴敏 64

某香精公司遗留污水应急处理工程案例

Emergency Engineering Example of Wastewater Treatment on Essence Plant

鲁敬姑, 杨彬, 肖学权, 常亮 75

基于响应曲面法的改性污泥活性炭处理四环素废水的参数优化

Removal of Tetracycline from Waste Water by the Prepared Modified Sludge Activated Carbon: Optimization of Parameters Using Response Surface Methodology

孙东晓, 周强 80

某重金属废水处理厂改造工程设计及实验

Design and Experiment of Modification Project of a Heavy Metal Wastewater Treatment Plant

杨彬, 肖学权, 常亮 93

实验废水的处理研究

Study on the Treatment of Experimental Wastewater

王国瑞, 周继柱, 冯春晖, 马凯, 李雁鸿, 曾凡迅 99

偏二甲肼废水处理过程中亚硝基二甲胺产生及去除研究综述

Research Overview of Formation and Removal of NDMA in UDMH Wastewater Treatment

季增宝, 徐冉, 孙剑宇 107